
PROTOKÓŁ nr 46/2023

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rogoźnie odbytego w dniu 8 lutego 2023 r. o godz. 10:00 w sali nr 20
Urzędu Miejskiego w Rogoźnie, ul. Nowa 2.

Posiedzenie Komisji otworzył i posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Krzysztof Nikodem.

Przewodniczący   stwierdził, że na 3 członków Komisji w obradach bierze udział 3 członków Komisji. Komisja jest władna do
podejmowania prawomocnych wniosków.
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Ponadto w obradach udział wzięli goście zgodnie z listą obecności, którą stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Przystąpiono do omówienia przedstawionego porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

4. Kontrola działalności Straży Miejskiej.

5. Analiza wykorzystania funduszy sołeckich w roku 2022.

6. Analiza wydatkowania środków na utrzymanie dróg gminnych w roku budżetowym 2022.

7. Wolne glosy i wnioski.

8. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad.
Porządek  został  przyjęty  jednogłośnie  po  wykreśleniu  z  porządku  obrad  pkt  5  z  powodu  braku
przygotowanych materiałów.

Przystąpiono do punktu 3 – przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Protokół został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 4 Kontrola działalności Straży Miejskiej.

Pan  Przewodniczący  poinformował,  że  komisja  zebrała  się  na  spotkaniu  roboczym,  na  którym
przeanalizowano  dokumentacje  dotyczącą  kart  pojazdów,  wyjazdy,  przyjazdy,  raporty  mechanicznego
czyszczenia ulic i co do tych dokumentów komisja nie wniosła żadnych zastrzeżeń. 
Przewodniczący  wskazał,  że  działalność  Straży  Miejskiej  jest  bardzo  szeroka,  m.in.  sprawy  gospodarcze
gminy, porządkowe i administracyjne.
Z powodu wojny w Ukrainie i uchodźcami, którzy przebywają w OSIr-ze, Straż Miejska przejechała  2952 km,
przetransportowała 438 Ukraińców, wystawiła 14 mandatów na kwotę 1350 zł oraz przyjęła 791 interwencji.
     Kontrolą objęte zostały karty drogowe na podstawie których zweryfikowano rozliczenie paliwa oraz 
przejechane km.
     Numery skontrolowanych faktur:

1. 15808/22 , 14284/22 , 12791/22 , 11351/22 , 8157/22 , 6529/22 , 4817/22 , 3076/22 ,1497/22 , 
17165/22 , 18306/22



Ad. 5 Analiza wydatkowania środków na utrzymanie dróg gminnych w roku budżetowym 2022.

Przewodniczący Krzysztof Nikodem poinformował, że firmą, która wygrała przetarg na mechaniczne oczysz-
czanie dróg gminnych – jest BIMEX. Natomiast co do zeszłorocznych faktur dotyczących równania dróg, pro-
filowania, korytowania nie ma uwag, ponieważ, pod każdą fakturą jest protokół wykonanych prac, podpisa-
ny przez 3 osoby i, który jest zgody z informacjami umieszczonymi na fakturach.

   Kontrolą objęto Profilowanie dróg i ulic gruntowych wraz z utwardzeniem.

    Skontrolowano Faktury za przeprowadzone usługi porównano z protokołami poszczególnych odbiorów 
oraz paragonami z wagi dostarczanego kruszywa.

1. FV/002/07/2022 F protokół nr 12 z dnia 12.07.2022
2. FV/003/05/2022 F protokół nr 4 z dnia 06.05.2022
3. FV/005/05/2022/F protokół nr 5 z dnia 23.05.2022
4. FV/008/12/2022/F protokół nr 16 z dnia 19.12.2022
5. FV/005/11/2022/F protokół nr 14 z dnia 10.11.2022
6. FV007/12/2022/F protokół nr 15 z dnia 19.12.2022
7. FV/006/04/2022/F protokół nr 3 z dnia 15.04.2022
8. FV/006/03/2022/F protokół nr 2 z dnia 31.03.2022
9. FV/005/03/2022/F protokół nr 1 z dnia 31.03.2022
10. FV/003/07/2022/F protokół nr 11 z dnia 12.07.2022
11. FV/009/06/2022/F protokół nr 9 z dnia 28.06.2022
12. FV/008/06/2022/F protokół nr 8 z dnia 28.06.2022
13. FV/001/06/2022/F protokół nr 6 z dnia 03.06.2022

Ad. 6 Wolne glosy i wnioski.
Pani Katarzyna Erenc – Szpek zapytała, kiedy rozpoczyna się remont szkół?
Pan  Sekretarz  Marek  Jagoda  poinformował,  że  na  razie  spływają  oświadczenia,  termin  na  rozliczenie
inwestycji  jest  do  kwietnia  przyszłego  roku,  więc  na  wszystko  jest  czas.  Burmistrz  wystąpił  do  NFOŚ  o
dodatkowe 3 mln zł, aby można było sfinansować nadzór inwestorski.

Ad. 6 Zakończenie posiedzenia.
Komisja zakończyła swoje obrady o godz. 10:50, protokołowała  – Anna Mazur.


